
Punten voor de rondvraag commissie SOB de dato 10 september 2019

Fractie Vraagsteller Vraag Beantwoording wethouder 

AB Zwakenberg Programma aanpak stikstof
 Hoe gaat de gemeente om met PAS (Programma Aanpak Stikstof)?
 Voorziet de gemeente risico’s voor toekomstige bouwplannen en 

hoe wordt dit geïnventariseerd?
 Is er een plan van aanpak opgesteld hoe hiermee om te gaan?

Tijdelijk handelingsperspectief rondom PFAS
 Hoe gaat de gemeente om met het tijdelijk handelingsperspectief 

rondom PFAS?
 Welke invloed heeft dit op het gemeentelijk beleid rondom de 

afvoer/ acceptatie van grond?
 Welke invloed heeft dit op toekomstige bouwplannen en 

milieukundige onderzoeken inzake de kwaliteit van de grond? 
 Welke invloed heeft dit op de kosten van bijvoorbeeld 

infrastructurele werkzaamheden die reeds zijn aanbesteed zoals 
bijvoorbeeld de Valkenburgerstraat?

CDA Verheggen/Brune Uitbreiding diverse campings kern Schin op Geul
In de raad van onze buurgemeente Gulpen-Wittem zijn zorgen 
uitgesproken over de uitbreiding van diverse campings in de kern Schin 
op Geul, met name over te grootschalige ontwikkelingen in het 
kwetsbare Heuvelland. Gewezen werd op voorgenomen uitbreidingen 
van Topparken/Résidence Valkenburg en Vinkenhof. 
Ook onze fractie maakt zich grote zorgen over genoemde uitbreidingen 
in kwetsbare natuurgebieden. 
 Wordt bij de beoordeling en behandeling van deze uitbreidingen 

wel voldoende rekening gehouden met de kwetsbaarheid van het 
gebied? Zijn deze uitbreidingen nog voldoende in lijn met ons eigen 
kampeerbeleid (denk o.m. aan uitbreiding openstelling tot een 
jaarronde exploitatie en omvang en aantal accommodaties) en de 
normen van Natura 2000, Bescherming Stads- en Dorpsgezicht 
respectievelijk bescherming van natuur en landschap? 

 Worden de zorgen die in de raad van Gulpen-Wittem en ook van 



Brune

onze fractie meegenomen als ‘zienswijzen’ in de verdere 
behandeling van de eerder genoemde uitbreidingen? 

 Wordt het niet hoog tijd dat we gezamenlijk in het Heuvelland 
komen tot een evaluatie en update van het kampeerbeleid in de 
Heuvellandgemeenten? 

 En zo ja, nemen we gezamenlijk met Gulpen-Wittem hierin het 
initiatief?

Gebruik parkeerterrein Valkenier
Tijdens het voorseizoen is het ons een aantal keer opgevallen dat de 
parkeerplaats van pretpark de Valkenier gebruikt werd gebruikt voor 
bezoekers van evenementen op het Par’Course  terrein. Het betrof hier 
een georganiseerd gebruik van de parkeerplaats en niet een 
incidentele verdwaalde parkeerder. Dit gebeurde o.a. op 25 mei (KPMG 
Gold race) en 24 juni (Immens Zomers Burgerevent).
Echter het gebruik van het parkeerterrein voor commerciële 
evenementen op een andere locatie dan het pretpark zelf roept bij ons 
vragen op.
De gemeenschap heeft geïnvesteerd in de aanleg van twee 
parkeerplaatsen voor bezoekers van het Par’Course terrein. Deze 
investering kan gedeeltelijk terugverdiend worden door het heffen van 
parkeergelden op deze parkeerplaatsen. Bij het gebruik van de 
parkeerplaats van Pretpark de Valkenier vloeien eventuele 
parkeergelden naar een ondernemer en niet naar de gemeente kas.
Daarom zouden we graag volgende vragen stellen:
 Is de wethouder op de hoogte van het feit dat de parkeerplaats van 

de Valkenier diverse malen reeds gebruikt is, als parkeerplaats 
voor evenementen op het Par’Course terrein?

 Kan de wethouder aangeven welke voorwaarden er gelden voor het 
gebruik van de parkeerplaats van  pretpark de Valkenier? 

 Is het beschikbaar stellen van het parkeerterrein voor gasten van 
evenementen op het Par’Course terrein toegelaten?

 Welke acties gaat de wethouder ondernemer indien er inderdaad 
sprake is van onjuist gebruik van de parkeerplaats?

 Tenslotte zouden we ook graag vernemen of de gemeente 



voornemen is een tijdelijke parkeervergunning af te geven voor het 
gebruik van het parkeerterrein pretpark de Valkenier, tijdens 
aankomende kerstmarktperiode.

VSP Majolein

Wagemans

Onderhoud in de Pastoor Sartonstraat
 Onze vraag is of er in de Pastoor Sartonstraat geen onderhoud 

gepleegd kan worden aan de stoepen en de straat? 
Door de wortels van de bomen zijn de stoeptegels elke keer los en 
steken omhoog. Het komt voor dat mensen hierover struikelen. 
Hier is voor gebeld geworden naar de bel en herstellijn maar het 
blijkt dat dit nog steeds niet is opgelost. Ook rijden de vrachtauto's 
die de winkels komen bevoorraden via de Pastoor Sartonstraat naar 
de Pieterstraat en moeten regelmatig uitwijken voor de auto’s en 
rijden dan over de stoep verder. Hier zijn dan ook weer de 
stoeptegels los. De stegels liggen los en/of scheef vanaf de hoek 
Sint Pieterstraat en dan de gehele straat.

 Kan de Wethouder hier iets aan laten doen?

Stopbord Herkenbroekerweg (zie ook bijlage)
Naar aanleiding van uw beantwoording van schriftelijke vragen 
raadsfractie VSP d.d. 7 augustus 2019 geeft u o.a. aan dat u niet van 
plan bent om het ‘stopbord’ Herkenbroekerweg terug te plaatsen.
Dit zou volgens u voor verwarring kunnen zorgen. Wij zijn het hier niet 
mee eens. Op 31 augustus jl. heeft wethouder Vankan nog contact 
hierover gehad met Jef Kleijnen. De wethouder gaf aan dat hij zich op 
de hoogte was gaan stellen en ook twijfelde of wel het juiste besluit 
was genomen. Intussen heeft men wel borden geplaatst dat de 
verkeerssituatie gewijzigd is.
Buurtbewoners klagen steen en been dat het nu onveiliger en 
onoverzichtelijker (i.v.m. de spoortunnnel) is geworden. En volgens 
ons is dit ook zo.
Wij willen u alsnog verzoeken om in het kader van de 
verkeersveiligheid en het voorkomen van ongevallen ter plaatse, het 
stopbord aan de Herkenbroekerweg weer terug te plaatsen. 
 Ben u daartoe bereid? Zo niet graag uitleg waarom u deze 



verkeersonveilige situatie heeft gecreëerd.

Verleggen VOP Reinaldstraat (zie ook bijlage)
Wij als VSP zijn zeer te spreken dat op aandringen van de VSP een 
voetgangersoversteekplaats behouden is gebleven op de Reinaldstraat 
ter hoogte van AH/SNS-bank. U heeft de oversteekplaats wel verlegd. 
 Kunt u de commissie aangeven welke redenen daartoe hebben 

geleid? 
Het grote probleem dat nu speelt, en wij ook reeds herhaaldelijk aan u 
hebben laten weten, is dat er ter hoogte van de nieuwe VOP 
structureel geladen en gelost wordt door onder andere de 
vrachtwagens van AH. Dit ondanks dat u de BOA’s hiervan op de hoogte 
zou hebben gesteld en met AH hierover in contact bent getreden. Dit 
zorgt ook hier wederom voor de nodige gevaarlijke onveilige 
verkeerssituaties.
 Wat gaat u doen om er zorg voor te dragen dat er niet meer 

geparkeerd gaat worden voor de oversteekplaats ‘AH laad en 
losplaats’?

 Waarom neemt u als wethouder, door het verplaatsen van de VOP, 
het risico dat er ongelukken kunnen gebeuren door deze 
onduidelijke verkeerssituatie te creëren? 

 Is bij het veranderen van deze verkeerssituatie al gewerkt in de 
geest van de nieuwe omgevingswet?

 Dus heeft u vooraf overleg gehad met bedrijven en omwonenden 
ter plaatse teneinde tot een gedragen besluit te komen? Dat had 
wellicht veel ellende en vragen voorkomen.

PGP Huisman Bamboe verkeersborden (zie ook bijlage)
Tientallen steden en dorpen hebben hun verkeersborden vervangen 
door bamboe verkeersborden. Veel duurzaamheidsmaatregelen die de 
gemeente neemt, zijn voor burgers haast niet  zichtbaar. Een bamboe 
verkeersbord is daarentegen een tastbaar voorbeeld van 
duurzaamheid. Bamboe is volledig klimaatneutraal en de borden gaan 
langer mee dan de aluminium variant.    
 Zou de wethouder bij het vervangen van verkeersborden in plaats 

van aluminium verkeersborden, verkeersborden van bamboe 



kunnen plaatsen? We horen graag wat de overwegingen hierbij 
zijn.

Spoortunnel wijziging voorrangssituatie
Onlangs is de voorrangssituatie bij het spoortunneltje in de wijk 
Hekerbeek aangepast. Kan de wethouder deze situatie nader 
toelichten? 
 Wat is de aanleiding voor deze wijziging, waren er klachten? Als je 

als automobilist omhoog rijdt en er komt iemand van rechts, hoe 
ga je deze dan in de huidige situatie voorrang geven? 

 De verkeerssituatie bij de tunnel is nog steeds een onveilige 
situatie door de combinatie van fietsers, auto’s en voetgangers op 
een klein oppervlak. Een verbetering van de situatie zou het 
scheiden van verkeersstromen zijn. Hoe denken de wethouder en 
verkeerskundigen over het realiseren van een voetgangers- en 
fietstunnel bijvoorbeeld ter hoogte van het Villa Via Nova terrein?

Kinder Vakantie Werk (KVW) Valkenburg

 Weet de wethouder of het al duidelijk is waar het KVW komend 
jaar gehouden wordt? Ieder jaar gaan er, in de eerste week van de 
zomervakantie, ongeveer 200 kinderen van de gemeente 
Valkenburg a/d Geul naar het KVW. Omwille van de organisatie is 
het noodzakelijk geruime tijd van te voren te weten op welke 
locatie het gehouden wordt. 

Er komen ons berichten ter ore dat het nog onduidelijk is of het 
voetbalveld in Vilt, waar het al jaren gehouden wordt, overgedragen 
gaat worden aan Stichting het Limburgs Landschap. 
 Mocht dit niet het geval zijn, zou het dan mogelijk zijn om dit 

braakliggende voetbalveld in Vilt in de vorm van een kleinschalig 
“evenemententerrein” te houden? 

 Zijn er andere mogelijke geschikte locaties in de gemeente bij de 
wethouder bekend? Het gaat hierbij om een braakliggend stuk 
grond met een binnenlocatie op loopafstand voor het geval het 
regent en de kinderen moeten schuilen. 

Het zou jammer zijn als dit evenement voor de kinderen van 
Valkenburg geen doorgang zou vinden. 



VVD Rooding-Eurlings Invoering/uitrol 5G netwerk
Bij de ingekomen stukken voor de raadsvergadering zijn een aantal 
brieven opgenomen met als onderwerp het 5G-netwerk. Inmiddels 
heeft de gemeente Maastricht bij schrijven van 5 september 2019 
gebruik gemaakt van de consultatiemogelijkheid gericht op het 
concept wetsvoorstel Telecomcode in de Telecomwet van minister E. 
Wiebes van Economische Zaken en Klimaat. Hierin is ook een passage 
opgenomen over de Volksgezondheid en de bezwaren/zorgen met 
betrekking tot het 5G-netwerk.
 Binnen welke redelijke termijn worden de brieven (ingekomen 

stukken raad 30-9-2019) 2019 144, 2019 151, 2019 153, 2019 154. 
2019 156, 2019 161, 2019 161 beantwoord?

 Is de wethouder op de hoogte van dit schrijven van de gemeente 
Maastricht?

 Is het gemeentebestuur Valkenburg aan de Geul voornemens om 
ook gebruik te maken van de consultatieronde en op welke wijze?

 Of wordt dit eerst nog voorgelegd aan de gemeenteraad?


